
رییس سازمان ملی استاندارد:

نمی خواهیم پلیس بخش خصوصی باشیم
رییس سازمان ملی استاندارد معتقد است در شرایط فعلی اقتصاد 
ایران، بهترین عملکرد آن است که بخش های دولتی تلاش کنند در 
کنار بخش خصوصی حضور داشته و اهداف با همکاری پیش برود. از 
این رو سازمان استاندارد تلاش می کند به عنوان یک عامل کمکی در 
کنار بخش خصوصی حاضر باشد، نه به عنوان نیرویی که شبیه پلیس 

به دنبال کشف تخلفات باشد.
نیره پیروزبخت صبح دیروز سه شنبه در نشست هیات نمایندگان 
اتاق تهران، اظهار کرد: ما تلاش کرده ایم در سازمان استاندارد به این 
همان  خصوصی  بخش  دغدغه های  و  مشکلات  که  برسیم  رویکرد 
مشکلات و دغدغه های دولت است. از این رو چه در قانون جدید تصویب 
شده و چه پیش از آن تلاش کرده ایم که شرایط را برای همراهی و 

همکاری با بخش خصوصی فراهم کنیم.
وی با اشاره به موضوع تحریم ها و محدودیت هایی که این مساله 
اظهار کرد: در چنین شرایطی  به وجود می آورد،  ایران  اقتصاد  برای 
قاعدتا اقتصاد یک کشور در مرحله ی اول به دنبال جبران محدودیت ها 
و مشکلات می رود، اما با این وجود خوشبختانه ما در طول سال های 

گذشته اقدامات مثبت قابل توجهی در حوزه استاندارد انجام داده ایم.
رییس سازمان ملی استاندارد ادامه داد: با وجود آن که دوره کوتاه 
تمام  از  استاندارد  بالابردن  برای  کافی  فضای  تحریم ها،  میان  فاصله 
ثبت  به  پیشرفت جدی  توانست  ایران  اما  نمی کرد،  فراهم  را  جهات 
برساند و ما در رتبه فنی ایزو در رده 22، از میان 162 کشور جهان 
قرار گرفتیم. هم چنین در مهرماه سال جاری و با وجود آن که صحبت 
از تحریم های جدید آمریکا مطرح شده بود، دبیر کل ایزو برای نخستین 
بار در 40 سال گذشته وارد ایران شد که نشان دهنده عملکرد مثبت ما 

در این بخش است.
کلان  اهداف  به  دستیابی  منظور  به  این که  بیان  با  پیروزبخت 
کشور در حوزه استاندارد شرکت ها و فعالان بخش خصوصی باید با 
حوزه استاندارد همکاری داشته باشند، اظهار کرد: نظر ما این است 
که بهترین تبلیغ همان رسیدن به استاندارد و بهبود کیفیت هاست. از 
این رو شرکت هایی که سالانه رقم قابل توجهی را صرف امور تبلیغات 
خود می کنند، می توانند با استانداردسازی و دریافت مجوزهای لازم، به 
سمت بهبود کیفیت حرکت کنند که این مساله خود بهترین تبلیغ برای 

افزایش تعداد مشتری ها خواهد بود.
اتاق بازرگانی تهران و سازمان ملی  در پایان این نشست میان 
هم چنین  رسید.  امضاء  به  جدید  همکاری  تفاهم نامه  یک  استاندارد 
به  کمک  برای  ویژه  شرایط  برخی  برقراری  از  استاندارد  سازمان 

صادرکنندگان و واردکنندگان خبر داد.

عسگراولادی:

پس از ۶۴ سال صادرات خود را متوقف کرده ام
رئیس اتاق مشترک ایران و چین اعلام کرد که صادرات خود را 
متوقف کرده ام.اسدالله عسگراولادی در نشست هیات نمایندگان اتاق 
تهران، اظهار کرد: متاسفانه امروز صادرکنندگان با چالش های جدی 
مواجه هستند و مسائلی مانند بازگرداندن ارز حاصل از صادرات باعث 
شده بسیاری از آنها صادرات خود را متوقف کنند. بنده نیز پس از 64 

سال فعالیت صادراتی از دو ماه قبل فعالیت خود را متوقف کرده ام.
وی با بیان این که خارجی ها شناختی از سامانه نیما ندارند، گفت: 
نمی توان انتظار داشت که در کوتاه ترین زمان صادرکنندگان پول خود 
را وارد سامانه نیما کنند، زیرا وقتی یک خریدار خارجی قصد بازگرداندن 

پول را دارد از ما می خواهد که یک حساب بانکی به او بدهیم.
رئیس اتاق مشترک ایران و چین ادامه داد:خریداران خارجی از 
صادرکنندگان درخواست می کنند تا یک بانک را برای واریز وجه حاصل 
از خرید کالای ایرانی به آنها معرفی کنیم تا مورد تائید باشد، در حالیکه 
سامانه نیما یک بانک نیست و تنها تشکیلات صرافی بانک مرکزی است 
که مشکلات جدی برای صادرکنندگان به وجود آورده و بسیاری از آنها 

مجبور می شوند که کار خود را تعطیل کنند.
وی خاطرنشان کرد: پیش بینی ما این است که بهار پیش رو فصل 
بسیار سختی برای صادرات خواهد بود، از این رو امیدواریم که با پیگیری 
بانک مرکزی لااقل بخشی از مشکلات صادرکنندگان حل شود، زیرا در 

غیر این صورت امکان ادامه ی فعالیت وجود نخواهد داشت.

رئیس اتاق بازرگانی تهران درخواست کرد

واردات بدون انتقال ارز ممکن شود
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تهران با اشاره 
به برخی  اقتصادی کشور  نیاز تولیدکنندگان و بخش های زیرین  به 
مواد اولیه دولت سازوکاری فراهم کند که امکان واردات بدون انتقال 
اتاق  نمایندگان  هیات  نشست  در  خوانساری  شود.مسعود  فراهم  ارز 
تهران، اظهار کرد: با توجه به این که حضور و فعالیت در سامانه نیما 
فرآیندی زمان بر است، ولی بسیاری از تولید کنندگان نیاز دارند که در 
کوتاه مدت به مواد اولیه مورد نیاز خود دسترسی پیدا کنند، ما امیدواریم 
که شرایطی فراهم شود که با کوتاه کردن فواصل زمانی امکان برقراری 

واردات فراهم شود.
به گفته وی در حال حاضر واردکنندگان و فعالان اقتصادی در 
حوزه هایی مانند گردش ثبت سفارش با محدودیت هایی مواجه هستند 
و از این رو اتاق بازرگانی درخواست دارد که مدت زمان ثبت سفارش به 

شش ماه و سپس قابل تمدید به سه ماه دیگر افزایش یابد.
درباره   تهران  کشاورزی  و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
طبق  داد:  توضیح  نیز  اتاق  این  انتخابات  برگزاری  وضعیت  آخرین 
برنامه ریزی صورت گرفته در یازدهم اسفندماه سال جاری انتخابات 
برگزار خواهد شد و امیدواریم که با حضور پرتعداد فعالان اقتصادی 

شرایط برای برگزاری یک انتخابات قدرتمند فراهم شود.
خوانساری خاطر نشان کرد: بنده اخیرا در نامه ای از وزیر صنعت، 
حوزه های  در  موجود  مشکل  به شش  که  خواستم  تجارت  و  معدن 
مختلف اقتصادی رسیدگی کنم که پاسخی از مدیرکل و سرپرست 
یکی از زیرمجموعه های این وزارتخانه به دست من رسید که متاسفانه 
به هیچ یک از ابعاد مدنظر ما پاسخ روشنی نداد. امیدواریم که در شرایط 
خطیر اقتصادی فعلی این وزارتخانه همکاری بیشتری با ما داشته باشد.

طراحی روش های نوین برای پوشش ریسک 
صادرکنندگان 

مدیرعامل صندوق ضمانت صادرات ایران از طراحی برنامه های 
ویژه برای پوشش ریسک صادرکنندگان خبر داد و گفت: با توجه به 
محدودیت های نقل و انتقال پول، از روش های نوین استفاده خواهیم 
و  حامی  نقش  صادرات،  توسعه  صندوق  گفت:  بهرامی  کرد.افروز 
تضمین کننده فعالیت صادرکنندگان را بر عهده دارد که محدودیت های 
صادراتی، نقل  و انتقال پول و مراودات تجاری در شرایط تحریم، رسالت 
این صندوق را سنگین تر می کند.  وی عنوان کرد: صندوق ضمانت 
صادرات برنامه های ویژه ای برای پوشش ریسک های صادرکنندگان با 
توجه به محدودیت های مربوط به نقل  و انتقالات پولی دارد؛ به طوریکه 

روش های نوین مالی را در این زمینه در دستور کار دارد.  
بهرامی در ادامه به کارکرد بورس کالای ایران در اقتصاد اشاره کرد 
و گفت: برای رسیدن به شفافیت واقعی در اقتصاد، باید مکانیزم عرضه و 
تقاضا در بازارها حاکم شود که این وظیفه مهم در اقتصاد را بورس کالا 
بر عهده دارد. مدیرعامل صندوق ضمانت صادرات ایران گفت: بورس 
کالا درصدد است تا با معرفی کارکردهای خود به اقتصاد به ناکارآمدی 
این  از  پایان دهد،  های مبادلات سنتی و دادوستدهای صرفا نقدی 
رو صندوق ضمانت صادرات به زودی نشست های مشترکی با بورس 
کالا به منظور بررسی ابزارهای مالی این بورس همچون قرارداد کشف 
پریمیوم و قراردادهای مشتقه را به منظور ضمانت و پوشش ریسک 
های صادرکنندگان برگزار خواهد کرد تا بتوانیم از ظرفیت های این 
بورس در پیشبرد اهداف ملی در راستای توسعه صادرات در شرایط 

تحریم استفاده کنیم.
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وزیر اقتصاد با اشاره به اینکه ۸۵ درصد واردات ما 
کالاهای سرمایه ای و مواد اولیه تولید است، گفت: گمرک 
دروازه تقویت سرمایه گذاری و تولید است، بنابراین باید 

کل اقتصاد را به گمرک وابسته دانست.
فرهاد  دارایی،  و  اقتصادی  امور  وزارت  گزارش  به 
اقتصاد  وزارت  مدیران  سراسری  گردهمایی  در  دژپسند 
و سازمانهای وابسته این وزارتخانه، انسجام ارکان وزارت 
اقتصاد را اهرمی برای ایجاد یک تحول بزرگ در استانها 
خواند و اظهار داشت: وجود این انسجام در استانها یک 
تقویت  را  یکدیگر  باید  تابعه  دستگاههای  و  است  الزام 

کنند.
وی با اشاره به وظایف و مسئولیتهای وزارت اقتصاد 
این ظرفیت ها  بکارگیری  با  اقتصاد  تصریح کرد: وزارت 

می تواند اهرم یک تحول بزرگ در حوزه اقتصاد باشد.
تحقق  اولین ضرورت  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
فنی  و  علمی  های  توانمندی  افزایش  را  موضوع  این 
مدیران عنوان کرد و افزود: مدیران استانی وزارت اقتصاد 
ضمن داشتن دانش، تحلیل و اشراف به موضوعات حوزه 
نشان  خود،  عملکرد  با  باید  وزارتخانه،  این  ای  وظیفه 
عنوان  به  اقتصاد  وزارت  اصلی  چهره  و  رویکرد  دهنده 
و  داخلی  های  سرمایه  جذب  گمرک،  مالیات،  متولی 

خارجی و تامین مالی تولید در استان باشند.
اقتصادی و   امور  ادارات کل  ارزیابی  دژپسند ملاک 
در  استانی  مدیریت  کارکرد  میزان  را  ها  استان  دارایی 
مانند  اقتصاد  وزارت  اصلی  کارکردهای  و  وظایف  مورد 
های  پایه  ایجاد  خارجی،  گذاری  سرمایه  جذب  میزان 
جدید مالیاتی منطقه ای و شناسایی فرار مالیاتی عنوان 

کرد.
فنون  و  دانش  به  ها  استان  تجهیز  بر  تاکید  با  وی 
استانها  در  داری  خزانه  و  مالیات  گمرک،  گفت:  جدید 
باید زمینه را برای رشد و افزایش درآمد و توزیع مناسب 

آن فراهم کنند.
دژپسند با انتقاد از کسانی که فقط جنبه درآمدی 
گمرک را به وزارت اقتصاد نسبت می دهند، تاکید کرد: 
گمرک ضمن ایجاد درآمد، دروازه تقویت سرمایه گذاری 
گمرک  به  را  اقتصاد  کل  باید  بنابراین  و  است  تولید  و 

وابسته دانست.
وی با اشاره به اینکه ۸۵ درصد واردات ما کالاهای 
سرمایه ای و مواد اولیه تولید است، اظهار داشت: گمرک 
باید به عنوان ریلی برای افزایش سرمایه گذاری و تولید 
باشد و اگر در این مسیر به درستی عمل نکند، خودش 
تبدیل به یکی از موانع جدی سرمایه گذاری خواهد شد.

و  گیری  سهل  رد  با  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
سرعت،  کرد:  خاطرنشان  مالیات  اخذ  در  گیری  سخت 
اقتصاد  وزارت  های  بخش  در همه  باید  و سلامت  دقت 
اجرا شود، به گونه ای که سرعت به دقت و سلامت آسیب 

نرساند.
ارباب رجوع در  بر حفظ احترام  تاکید  با  دژپسند 
گفت:  اقتصاد  وزارت  تابعه  های  مجموعه  به  مراجعه 
تسهیل کار مردم و سرعت بخشی به رشد اقتصادی با 
ارتقا بهره وری و زدودن قواعد و ساز و کارهای مزاحم 
مسیر  این  در  قانون  دقیق  و  کامل  اجرای  همچنین  و 
دولت  نهاد  وجودی  فلسفه  و  ماست  همه  ذاتی  وظیفه 
باید وجهه همت  این مهم  این نیست، پس  چیزی جز 

همه ما باشد. 
در خصوص  از سخنان خود  دیگری  بخش  در  وی 
بازار سرمایه با تاکید بر نقش و جایگاه بورس به عنوان 
تقویت  گفت:  کشور  مالی  نظام  ارکان  از  یکی  متولی 
جایگاه بورس می تواند منجر به افزایش چشمگیر کارکرد 

آن در تامین مالی حوزه تولید شود. 
وزیر امور اقتصادی و دارایی همچنین با بیان اینکه 
منظور از سرمایه گذاری، بهبود فضای کسب و کار، تامین 
مالی و رفع موانع تولید است، تصریح کرد: متولی سرمایه 

گذاری در استانها، ادارات کل امور اقتصادی و دارایی و 
کارکردها  از  یکی  و  است  گذاری  مرکز خدمات سرمایه 
و ویژگی های سرمایه گذاری خارجی، انتقال فنآوری و 

سبک های مدیریتی است.
دژپسند الکترونیکی کردن امور در همه حوزه ها به 
عنوان فراهم سازی زیر ساخت های لازم برای هوشمند 
سازی اقتصاد را یک ضرورت اجتناب ناپذیر عنوان کرد 
و گفت: الکترونیکی شدن فرآیندها، باعث حذف ارتباط 
رودر رو و مستقیم میان کارکنان سازمان و ارباب رجوع 
و در نتیجه کاهش فساد و هزینه ها و افزایش بهره وری 

می شود.
چهلمین  به  اشاره  با  خود  سخنان  ادامه  در  وی 
ضمن  باید  گفت:  اسلامی  انقلاب  پیروزی  سالگرد 
وزارت  قانونی  ظرفیتهای  تمام  از  استفاده  بر  تاکید 
وزارتخانه،  این  زیرمجموعه  سازمانهای  و  اقتصاد 
بصورت  اقتصاد  وزارت  ساله  چهل  عملکرد  گزارش 

شود. ارایه  تحلیلی 
اقتصاد  وزارت  مدیران  به  پایان خطاب  در  دژپسند 
به  گروهی  انسجام  و  همکاری  همدلی،  با  باید  گفت: 
احتمالی  فساد  حذف  اقتصادی،  کلان  متغیرهای  بهبود 

و تخصیص بهینه منابع کمک کنیم.

رییس کل سازمان مالیاتی کشور گفت: میزان سوء 
کشور  در  اجاره ای  بازرگانی  کارت های  محل  از  استفاده 
حدود ۸000 میلیارد تومان است که با احتساب جرایم 

فرار مالیاتی بالغ بر 2۵ هزار میلیارد تومان می شود.
تقوی  سیدکامل  مالیاتی،  امور  سازمان  گزارش  به 
که  اقتصاد  وزارت  مدیران  سراسری  گردهمایی  در  نژاد 
با حضور وزیر امور اقتصادی و دارایی برگزار شد، اظهار 
نظام  به  عمومی  اعتماد  افزایش  حاضر  حال  در  داشت: 
مالیاتی مهم ترین اولویت این دستگاه به شمار می  رود و 
سایر سیاست ها از جمله گسترش عدالت مالیاتی، توسعه 
شفافیت  افزایش  مالیاتی،  تمکین  افزایش  خوداظهاری، 
اقتصادی، ارتقای سلامت نظام اداری، مکانیزاسیون نظام 
مالیاتی و مبارزه با فرار مالیاتی، همگی بر این جهت گیری 

اساسی استوار است.
وی مهم ترین رویکرد در اقتصاد کشور را حمایت از 
تولید عنوان کرد و گفت: نظام مالیاتی به عنوان متولی 
در  متناسبی  اقتصادی  های  سیاست  مالیات،  وصول 
راستای رفع مشکلات و موانع تولید اتخاذ نموده که در 

چارچوب قوانین و مقررات جدید در حال اجراست.

اینکه  بیان  با  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر  معاون 
به  اخیر  های  سال  در  مالیاتی  نظام  تحول  برنامه 
طرح  اجرای  گفت:  است،  انجامیده  مهمی  دستاوردهای 
جامع مالیاتی، پیاده سازی نظام مالیات بر ارزش افزوده 
و همچنین اصلاح قوانین و مقررات مالیاتی از مهم ترین 
فرایندهای  و  زیرساختها  در  تحول  ایجاد  برای  اقدامات 
این  همه  نتیجه  که  رود  می  شمار  به  مالیاتی  نظام 
اقدامات، افزایش کارآیی و اثربخشی نظام مالیاتی، اجرای 
حقوق  رعایت  و  مودیان  رضایتمندی  مالیاتی،  عدالت 
فرار  با  مبارزه  برنامه  اجرای  در  سازمان  توفیق  و  ایشان 

مالیاتی بوده است.
وی با ذکر این مطلب که اجرای طرح جامع مالیاتی 
داشت:  اظهار  انجامیده،  کشور  در  اقتصادی  شفافیت  به 
عمده مفاسد اقتصادی به دلیل نبود شفافیت در اقتصاد 
برای  عرصه  عملا  طرح،  این  اجرای  با  که  دهد  می  رخ 
تنگ   اقتصادی  مذموم  های  پدیده  سایر  و  مالیاتی  فرار 

شده است.
تقوی نژاد، اخذ 100 درصد اظهارنامه های مالیاتی 
امسال به شیوه الکترونیکی را یکی از دستاوردهای مهم 

طرح جامع مالیاتی برشمرد و گفت: اگر اخذ الکترونیکی 
اظهارنامه مالیاتی را یک شاخص در نظر بگیریم، از این 

منظر جزو کشورهای پیشرو در جهان هستیم.
وی همچنین از دریافت اعتراضات مودیان به صورت 
الکترونیکی خبر داد و گفت: به طور کلی عمده خدمات 
ممیز  ارتباط  و  درآمده  الکترونیکی  صورت  به  مالیاتی 
و  کرده  پیدا  تنزل  سطح  کمترین  به  مودی  و  مالیاتی 
امسال تمامی اظهارنامه های مالیاتی دریافت شده تحت 

سامانه سنیم رسیدگی خواهد شد.
همچنین  کشور  مالیاتی  امور  سازمان  کل  رییس 
تصریح کرد: امسال حدود دو میلیون اظهارنامه مالیاتی 
امر در راستای  این  را بدون رسیدگی قطعی کردیم که 
مودی مداری انجام گرفته است. وی در ادامه به تشریح 
پایگاه اطلاعات مودیان مالیاتی به عنوان یکی از سامانه 
این  گفت:  و  پرداخت  مالیاتی  جامع  محوری طرح  های 
 1,۳ از  بیش  دارای  حاضر  حال  در  اطلاعاتی،  پایگاه 
بانکی،  مبادلات  رصد  برای  اطلاعاتی  رکورد  میلیارد 
مبنای  اطلاعات،  این  که  است   ... و  گمرکی  تجاری، 
عملیات  انجام  و  ریسک  ارزیابی  مودیان،  شناسایی 

حسابرسی مالیاتی می باشد.
تقوی نژاد خاطرنشان کرد: به منظور تامین اطلاعات 
اولویت  پایگاه، حدود 40 دستگاه اجرایی  این  نیاز  مورد 
بندی شده اند و اقلام اطلاعاتی از آنها در حال دریافت 
است که شامل اطلاعات هویتی، مکانی، معاملاتی، مالی، 
پولی، اعتباری و دارایی ها، اموال و املاک مودیان است.

برنامه  ترین  مهم  از  را  مالیاتی  فرار  با  مبارزه  وی 
گذشته  سال  در  گفت:  و  برشمرد  سازمان  این  های 
محل  از  تومان  میلیارد   22000 حدود  امسال،  و 
شناسایی فرارهای مالیاتی، مطالبه شده که یک رکورد 

محسوب می شود.
میزان سوء  مالیاتی کشور  امور  سازمان  رییس کل 
استفاده از محل کارت های بازرگانی اجاره ای در کشور 
با  گفت:  و  کرد  عنوان  تومان  میلیارد   ۸000 حدود  را 
احتساب جرایم، این رقم به 2۵000 میلیارد تومان بالغ 
می شود. وی میزان وصولی درآمدهای مالیاتی در ۹ ماهه 
امسال را رقمی معادل 6۸ هزار میلیارد تومان عنوان کرد 
که نسبت به دوره مشابه سال قبل 10 درصد رشد داشته 

است.

گوشت  قیمت  گذشته  هفته های  در  حالیکه  در 
مرغ و تخم مرغ روند افزایشی داشته است، معاون وزیر 
آنفلوآنزای  بیماری  که  است  معتقد  کشاورزی  جهاد 
پول  انتقال  مشکل  و  سوداگری  پرندگان،  حاد  فوق 
عوامل  از  تحریم ها،  از  ناشی  محدودیت های  دلیل  به 

نوسانات و گرانی گوشت مرغ و تخم مرغ است.
گوشت  و  تخم مرغ  قیمت  گذشته  هفته های  در 
دسترس تر  قابل  پروتئینی  محصولات  عنوان  به  مرغ 
بود  شده  مواجه  قیمت  افزایش  با  مردم  برای 
مرکزی  بانک  آمار  جدیدترین  براساس  که  به گونه ای 
مواد  از  برخی  خرده فروشی  قیمت  متوسط  از 
آذرماه  سی ام  به  منتهی  هفته  در  تهران  در  خوراکی 
 4۹۵ و  هزار   21 به  تخم مرغ  شانه  هر  قیمت  امسال 
تومان به طور متوسط رسیده بود که نسبت به هفته 
ماه  مشابه  هفته  به  نسبت  درصد،   2.6 آن  از  قبل 
قبل  سال  مشابه  هفته  به  نسبت  و  درصد   6.۵ قبل 

است. یافته  افزایش  درصد   ۳۵.2
کیلوگرم  هر  قیمت  آمار  این  براساس  همچنین 
بازه زمانی به طور متوسط به 12  گوشت مرغ در این 

به  نسبت  که  است  رسیده  تومان  هزار   1۷6 و  هزار 
هفته  به  نسبت  درصد،   4.۵ بررسی  این  از  قبل  هفته 
مشابه  هفته  به  نسبت  و  درصد   1۷.1 قبل  ماه  مشابه 

سال قبل 6۳.4 درصد افزایش داشته است.
توسعه  معاون   - مهرفرد  علی اکبر  رابطه  این  در 
بازرگانی و صنایع وزیر جهاد کشاورزی - گفت: درباره 
از  درصد   40 گذشته  سال  که  گفت  باید  تخم مرغ 
آنفلوآنزای  بیماری  اثر  گله های مولد مرغ تخم گذار در 
فوق حاد پرندگان از بین رفتند و البته از همان زمان 
مرغداران  از  بسیاری  اما  شد،  آغاز  جدید  جوجه ریزی 
جوجه ریزی  بیماری  از  ناشی  دوباره  تلفات  ترس  از 
تخم مرغ  تولید  نظر  از  مشکلی  هم اکنون  اما  نکردند، 
امور  پشتیبانی  شرکت  به  هم  واردات  اجازه  و  نداریم 
بدون  و  است  داده شده  بخش خصوصی  به  هم  و  دام 
واردات  به  نسبت  می توانند  متقاضیان  همه  محدودیت 

اقدام کنند. تخم مرغ 
گفت  باید  نیز  مرغ  گوشت  درباره  داد:  ادامه  وی 
در شش ماهه گذشته در مقطعی شاهد کاهش قیمت 
گوشت مرغ بودیم که از آنجا که قیمت مصوب تنظیم 

و  نداشت  صرفه  مرغداران  برای  بود،  پایین  نیز  بازار 
برای  تقاضا  نتیجه  در  آوردند،  پایین  را  تولیدشان  آنها 
جوجه یکروزه کاهش پیدا کرد و قیمت آن نیز کاهش 
یافت و نتیجه آن کاهش تولید جوجه یکروزه و کاهش 

تولید گوشت مرغ شد.
جهاد  وزیر  صنایع  و  بازرگانی  توسعه  معاون 
کشاورزی اضافه کرد: در ادامه آن قیمت ابلاغیه ستاد 
هم اکنون  و  شد  اصلاح  مرغ  گوشت  برای  بازار  تنظیم 
شاهدیم که وضعیت این محصول پروتئینی بهبود پیدا 
مرغ  گوشت  تامین  و  تولید  در  کمبودی  و  است  کرده 

نداریم.
است  به گونه ای  برنامه ریزی ها  کرد:  اظهار  مهرفرد 
که در چند هفته آینده مشکلی در این زمینه نخواهیم 
خواهد  پیدا  افزایش  مرغ  گوشت  تولید  که  چرا  داشت 
کرد، اما مساله اصلی در این زمینه چیز دیگری است.

خوراک مرغ اصلی ترین عامل گرانی 
و  مرغ  گوشت  گرانی  عامل  اصلی ترین  وی 
همچون  نهاده هایی  ویژه  به  مرغ  خوراک  را  تخم مرغ 
غذای  درصد   ۹۵ گفت:  و  کرد  اعلام  کنجاله  و  ذرت 

ده ها کشتی هم اکنون  که  است  کنجاله  و  مرغ، ذرت 
فروشندگان  تا  منتظر هستند  مرز  نزدیکی  و  دریا  در 
نهاده های  این  و  کنند  دریافت  را  محصول شان  بهای 
مشکلات  خاطر  به  اما  دهند،  تحویل  ما  به  را  اصلی 
پول  مرکزی  بانک  این که  وجود  با  و  تحریم  از  ناشی 
داده  اختصاص  اساسی  کالاهای  این  واردات  برای  را 
پیدا  انتقال  پولی  فروشنده  به حساب  هنوز  اما  است، 
را  موضوع  این  روز  هر  شرایط  این  در  است.  نکرده 
نهاده های  سریع تر  هرچه  تا  کرد  خواهیم  دنبال 
مورد نیاز مرغداران را برای تولید این کالای اساسی 

کنیم. تامین 
جهاد  وزیر  صنایع  و  بازرگانی  توسعه  معاون 
از  کشور  ذخائر  تاکنون  اگرچه  کرد:  تاکید  کشاورزی 
واردات  و  بوده است  اساسی مناسب  این کالاهای  نظر 
این  باید هرچه سریع تر  اما  پارسال شده  از  بیشتر  هم 
تا  کنیم  برطرف  نهاده ها  این  واردات  برای  را  مشکل 
و  مرغ  گوشت  همچون  پروتئینی  محصولات  تولید 
و  برسد  آینده  ماه های  در  مطلوبی  حد  به  تخم مرغ 

بتوانیم بازار آن را کنترل کنیم.

دژپسند: ۸۵ درصد واردات کشور، مواد اولیه است

کل اقتصاد 
وابسته به 

گمرک است

بازدید وزیر راه وشهرسازی از 
شهرهای جدید:

تا یک سال 
آینده 60 هزار 
مسکن ساخته 
می شود

رئیس سازمان مالیاتی خبر داد:

فرار مالیاتی ۲۵ هزار میلیاردتومانی با کارت های بازرگانی اجاره ای

عوامل سه گانه گرانی مرغ

وزیر راه وشهرسازی با اشاره به سهمیه شهرهای جدید برای 
احداث 200 هزار واحد مسکونی تا سال 1400 گفت: هم اکنون 60 
هزار واحد در این قالب کلنگ زنی می شود و در نظر داریم مسکن با 

قیمت مناسب در اختیار اقشار متوسط و پایین قرار دهیم.
محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی در نشست آغاز به کار 
برنامه 60 هزار واحد مسکونی در شهرهای جدید که در شرکت 
که  سهمیه ای  کرد:  اظهار  شد  برگزار  جدید  شهرهای  عمران 
برای شهرهای جدید در برنامه احداث 400 هزار واحد مسکونی 
در نظر گرفته شده 200 هزار واحد است که امسال 60 هزار 

واحد آن آغاز می شود.
وی با بیان این که ما انسجامی در شرکت عمران شهرهای 
به  موضوع  این  فعلی  مدیریت  دوره  در  که  داریم  انتظار  جدید 
خوبی دیده می شود گفت: چیزی که مهم است این است که شما 
چارچوب و برنامه منجسم دارید، نکته مهم این است که  کار را به 

دست اهلش بسپارید و ماهم صد درصد از شما حمایت می کنیم.
وی تصریح کرد: سازندگان باید به شما اعتماد داشته باشند، 
همچنین در تاریخ مقرر به وعده ها عمل کنید و خانه ها را به مردم 

تحویل بدهید زیر این آفت بزرگی است که به قول، عمل نشود.
اسلامی با اشاره به دستور رئیس جمهور برای احداث 400 
هزار واحد مسکونی تا پایان سال 1۳۹۹ گفت: باید کمک کنیم 
که مسکن با قیمت مناسب عرضه شود و اقشار پایین ومتوسط 

خانه دار شوند.
وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: نکته دیگر این که شهرها 
که  وکاستی هایی  باشد  زندگی  برای  مطلوب  مکان های  باید 
مهاجرت  جدید  شهرهای  به  هستیم  مواجه  شهرها  در  اکنون 
گونی  به  واحداثات  خدمات  نوع  باید  خصوص  این  رد  نکند 
باشد سرایط مطلوب فراهم شود ضوابط 20 گانه در خصوص 
ساختمانها رعایت شود تا شناسامه ی که از ساختمان ارائه می 
صورت  دقیقی  نظارتهای  باید  لذا  باشد.  ها  وعده  مطابق  شود 

گیرد.  
اسلامی با بیان این که نیاز داریم کانونهای محله را مطابق با 
تاریخ وفرهنگ خود احیا کنیم گفت: به طور مثال در شهر جدید 
صدرا این اتفاق افتاده است و این شهر، به شکل خوابگاهی نیست 
بلکه در مسیر توسعه قرار دارد و یک شهر زنده و پویا محسوب 

می شود.
وزیر راه وشهرسازی با اشاره به اهمیت بحث P.O.D )حمل ونقل 
ریل پایه( اظهار کرد: شهرهای جدید بهارستان ، پرند وهشتگرد در 
زمینه حمل ونقل ریل پایه پیشتاز هستند. در این زمینه باید دسترسی 
کلیه شهروندان از جمله افراد دارای معلولیت به راحتی فراهم شود تا 
بتوانند در سطح شهر تردد کنند. لذا در احداث معابر باید این موضوع 

مورد لحاظ قرار گیرد.
های  پروژه  در  انشعابات  و  کمبود خدمات  به  اشاره  با  وی 

مسکونی گفت: وظیفه دستگاه های خدمات رسان است که این 
زیرساخت ها را برای مردم فراهم کند اگر کوتاهی از طرف یک فرد 

صورت می گیرد باید پیگیری شود.
در این نشست سید مهدی هدایت مدیر عامل شرکت عمران 
شهر جدید پردیس گفت: سهمیه ای که در قالب تولید  و عرضه 
مسکن مشارکتی برای پردیس در نظر گرفته شده 1۷ هزار واحد 
بود که وزیر راه و شهرسازی هفت هزار واحد به آن اضافه کرد و 
بنابراین این تعداد هم اکنون به 24 هزار واحد رسیده و به زودی 

آغاز خواهد شد.
محسن وطن خواهی مدیرعامل عمران پرند نیز با بیان این 
که در سال جاری ۹ هزار واحد در قالب تولید وعرضه مسکن 
کلنگ زنی می شود گفت:  این تعداد در سال ۹۸ تحویل خواهد 
شد. به طور کلی 26 هزار واحد برای شهر جدید پرند تعیین 

شده است.
همچنین زهره داود پور، عضو هئیت مدیریه شرکت عمران 
شهرهای جدید با باین این که هم اکنون در این شرکت تمامی 
موضوعات به شکل تخصصی دیده می شود گفت: با توجه به جهش 
جمعیتنی که هم اکنون در شهرهای جدید مواجه هستیم می توان 
گفت هم اکنون در نقطه اوج رشد جمعیت قرار داریم که هم تهدید 
است و هم می تواند فرصت باشد. دراین خصوص ارائه گسترش 

خدمات وزیرساخت ضروری است.


